

臺北市立陽明高中113學年度第2學期第1次段考考程表 (適用301~312)

日期	節次	時間	科 目	範 圍
03/26 (三)	一	08:20~09:30	數學乙/甲	(301-306)數乙:數乙下冊第1~2章全 (307-312)數甲:第一章 & 第二章
	二	09:50~10:30	自習	請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，違者以曠課論
	三	11:10~12:00	自習	請各班同學全程留在教室，勿離開教室，違者以曠課論
	四	13:10~14:00	自習	請各班同學全程留在教室，勿離開教室，違者以曠課論
	五	14:00~14:20	打掃時間	各班進行打掃
	六	15:00~16:00物理 15:10~16:00地理	地理/物理	(301-306)地理:空間資訊科技第1~2章 (307-312)物理:選修物理四2-4~3-1，選修物理五1-1~2-3

日期	節次	時間	科 目	範 圍
03/27 (四)	一	08:20~09:20	公民/化學	(301-306)公民:龍騰版L1~L4 (307-312)化學:選化4(電解、法拉第定律、配位化合物)+選化5(有機化學:煙)
	二	09:50~10:30	自習	請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，違者以曠課論
	三	11:10~12:00 歷史/自習 11:00~12:00 生物	歷史/自習/生物	(301-306)歷史:選修歷史下123章以及課堂報告測驗 (307-308)自習:請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，違者以曠課論 (309-312)生物:選修I:4-1連鎖互換到選修IV1-2哈溫平衡
	四	13:10~14:00	自習	請各班同學全程留在教室，勿離開教室，違者以曠課論
	五	14:00~14:20	打掃時間	各班進行打掃
	六	15:10~16:00	體育	第六冊 全冊

1140312

- 一、第1節考試時間為08:20開始，請準時入班準備考試。
- 二、嚴守考試規則，**不可提早交卷**。
- 三、請攜帶2B鉛筆及橡皮擦以便電腦卡劃卡應答。
- 四、同學務必準時交卷，逾時交卷以“零分”計算。
- 五、每節上課前，各班副班長將班上應到人數、實到人數及缺席座號寫在黑板上。
- 六、請各位同學按照座位表入座考試，若違規一律依照校規處分。
- 七、**注意**：考試期間違規者，依照本校考試規則處分之，請自行詳讀前所公告各班之考試規則。
- 八、**注意**：手機、PDA及相關電子設備等產品，務必關機放入書包或手機袋，並將書包置於教室前後方為原則。
- 九、自習課時請各班同學務必全程留在教室，請勿離開教室，如未在教室者以曠課論。



Taipei Municipal Yangming High School 113 Academic Year Second Semester First Sectional Exam Schedule (314 Applicable)

Date	Period	Time	Subject	Scope
03/26 (Wed)	一	08:20~09:30	Math	CH1-CH3
	二	09:50~10:30	Self-Study	Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.
	三	11:00-12:00	Biology	ch20
	四	13:10~14:00	Self-Study	Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.
	五	14:00~14:20	Cleaning Time	All students start to clean up.
	六	15:10~16:00	Physics	Interference and diffraction

Date	Period	Time	Subject	Scope
03/27 (Thr)	一	08:20~09:30	English	The content covered in class
	二	09:50~10:30	Self-Study	Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.
	三	11:10~12:00	Chemistry	AP chemistry 9-1,9-2
	四	13:10~14:00	Self-Study	Please stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.
	五	14:00~14:20	Cleaning Time	All students start to clean up.
	六	15:10~16:00	PE (physical education)	第六冊 全冊

1140312

1. The first period exam time will start at 08:20. Please enter the classroom on time.

2. Rigid adherence to exam rules: **Do not hand in your exam paper before time is called.**

3. Please bring your 2B pencil and eraser to write on your scanner card.

4. Please submit the exam paper on time. Students who do not submit their exam paper at the end of the examination period will receive a score of zero.

5. Prior to the every examination, vice class leader should call a roll and record down the expected attendance, actual attendance and absence list on blackboard.

6. Students must sit in the assigned seat. Or it will be considered a violation of school regulations.

7. **Attention: During the test session, the student which violates these exam regulations will be received school regulations of punishment. Please read the exam rule above carefully.**

8. **Attention: Be sure to turn off the phones, ipad or other telecommunication devices and put it into the school bag. Then place the school bag in the front or back of the classroom.**

9. Self-Study period: Please be sure to stay in the classroom the whole time. Do not leave the classroom. Offenders will be punished as absenteeism.
- 